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Jegyzıkönyv 
 
Készült Baté Községi Önkormányzat Képviselı-testületének 2009. február 4-én tartott 
képviselı-testületi ülésén.  
 
Jelen vannak: Zsalakó Ernı-polgármester 
                       Fonai Jenı – alpolgármester 
                       Bözsöny András 
                       Gobányi Sándor 
                       Bankics Krisztián 
                       Tombor János 
                       Szijártó Józsefné 
                       Wittmann Dezsı - képviselık 
                        Horváth Ernı- kisebbségi önkormányzat elnöke 
                        Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı 
 
Lakosság részérıl: 2 fı  
 

- Zsalakó Ernı-polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a testület 
határozatképes, mivel a 8 fı képviselıbıl minden ki jelen van. Ismerteti a napirendi 
pontokat és megkérdezi, hogy van-e más javaslat.  

-  
- Wittmann Dezsı-ügyrendi bizottság elnöke a költségvetés napirendi ponton belül 

kíván elıterjesztést tenni.  
- A testület a kiegészítést elfogadja. A polgármester ismerteti a napirendi pontokat.   

 
Napirendi pontok:  
 

1. Elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 

 
2.  A 2009. évi költségvetés elızetes tervezése 

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

3. Zselici Lámpások Egyesület  támogatási  kérelme: 
Elıadó:Zsalakó Ernı-polgármester   

 
4. Taszári Általános Iskola Közoktatási Esélyegyenlıségi tervérıl:  

Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

5. Szociális ügyek- zárt ülésen 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

 
Napirendek tárgyalása:  
 

1. Elmúlt ülés óta történtekrıl tájékoztató, beszámoló 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
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- Wittmann Dezsı: ügyrendi bizottság elnöke  tájékoztatja a testületet, hogy mindenki 
eleget tett a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettségének, a dokumentumok a  
Körjegyzıségen kerületek elhelyezésre zárt páncélszekrényben. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a testületet az alábbiakról: 

a. A Kercseligeti Integrált Szociális Központ  keretében várhatóan márciusban 
fog beindulni a jelzırendszeres szolgáltatás. 24 órás szolgálat lesz 
Nagyberkiben, 16 település csatlakozott ide, megbízási díjjal helyi lakos fogja 
ellátni a feladatot, 30 percen belül elérik majd az idıseket. 

b. KVG. Rt. szerzıdés aláírásra került.  
c. Napkerék Egyesület megkereste az önkormányzatot támogatási kéréssel. A  

helyszínt várhatóan az Eséllyel biztosítaná az önkormányzat, most csak egy 
szándéknyilatkozatot kérnek. A Munkaügyi Központtal még egyezetni fognak 
ebben az ügyben, 18 települést keresett meg az egyesület ezzel a szándékkal. 

  
- Fonai Jenı: Hány személyre gondoltak? 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester: 1 fıt lehetne beiskolázni a szociális gondozó és ápoló 

képzésre.  
 
-  Gobányi Sándor: Az  önkormányzat foglalkoztatja majd ezeket az embereket, akik 

elvégezték a tanfolyamot? Az  Esély központtal kellene együttmőködést kötni a 
foglalkoztatásra.  

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester:  javasolja úgy elfogadni, hogy további egyeztetést kell az 

egyesülettel folytatni ez ügyben.  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
1 /2009./II.4./ sz. Baté Önkormányzat Kt. Határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a együttmőködik Napkerék Egyesülettel Kaposvár, 
Füredi u. 19.  a szociális képzésben résztvevık részére helyszínt biztosít. 
A képzésben résztvevık foglalkoztatásával kapcsolatban kéri a polgármestert a további 
egyeztetés folytatására.  
 
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
  
 
- Gobányi Sándor: Emlékeztet arra, hogy a falubejárással kapcsolatos ütemtervben a  

Kossuth L. utcában a munkálatok kezdése az idıjárás függvényében került 
meghatározásra. Hol tart ez most? Továbbá  mit sikerült egyeztetni a Gaál családdal  a 
kriptával kapcsolatban? Arról volt szó, hogy decemberben a vízbekötések megindulnak, 
mi a helyzet ezzel? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: A  Kossuth Lajos utcában a munkálatok az idıjárás miatt 

nem kezdıdtek meg, az idıjárás függvényétıl függ a kezdés. A  Gaál családdal 
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egyeztetett,  nem kívánják „elhagyni” a kriptát, helyre kívánják állítani. Ismertette a 
képviselı-testület álláspontját velük.  Vízbekötés a  munkaterület átadásával elindult, 
idıjárás függvénye ez is, a Fı utca munkálataival párhuzamosan fog indulni.  

 
-  Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy a 61-es  útépítés és a vízbekötések „beszélıben” 

vannak egymással? 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester: igen egyeztettek egymással a kivitelezık. 
 
-  Fonai Jenı: Tájékoztatja a testületet, hogy a Kossuth L. utca padkarendezésével 

kapcsolatban  az utca lakók nem tetszésüket fejezték ki. 
 
-  Gobányi Sándor: Elmondja, hogy a munkálatok a mőszakis szakvéleményére alapozva 

fogalmazódtak meg és fıképp  a közút megóvása indokolta ezt a döntést. Az utca lakói az 
út fenntartásában részt vállalnak, vagy meg volt nekik mondta,  hogy mi fog történni? 
Javasolja, hogy ha nem egyértelmő, hogy mit kell csinálni, akkor az  utca lakóit össze kell 
hívni és elmagyarázni nekik, hogy mirıl van szó. 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: A csapadékvíz elvezetéssel az ott lévı víz eltüntethetı 

lenne. Közmunkaprogrammal akár az ároktisztítást is meg tudják valósítani.  
 
- Gobányi Sándor: javaslatot tesz arra, hogy a munka megkezdése elıtt adjon tájékoztatást 

a lakosságnak a testület, kerüljön  ez megszervezésre. 
 
-   Zsalakó Ernı-polgármester megszervezi ezt a tájékoztatást. Errıl értesíti a testületet is 

várhatóan  két héten belül. A napirendi pontot lezárja.  
  
 

2.  A 2009. évi költségvetés elızetes tervezése 
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 

 - Zsalakó Ernı-polgármester tájékoztatja a testületet, hogy a költségvetésnek ez egy elsı 
tervezete, ehhez kéri a javaslatokat. Kimaradt belıle a helytörténeti kiadvány 
megfinanszírozása, amelyhez 568 e Ft-ot átutalt a képviselı-testülete számlájára  a megszőnt 
közmővelıdési egyesület december közepén, ez a pénzmaradványban van benne. Legalább 
300 kiadvány kellene, lesznek járulékos költségek is , kb.  1 millió Ft-ot  kellene valahová 
beköltségelni, a  Könyvtárhoz, vagy Mővelıdési  Házhoz.  Az intézmények költsége még  
várhatóan változtathatják a költségeket. Általános iskola Taszáron olcsóbb lesz mint tavaly.  

 
 

- Bankics Krisztián: Megkérdezi, hogy az ifjúsági egyesülettıl nem érkezett támogatási 
kérelem? 

 
- Zsalakó Ernı-polgármester -  Nem érkezett. 
 
-  Bankics Krisztián: Az Ifjúság oldaláról mindig kapják a „pofonokat”,  közben pedig nem 

lát mögöttük  szervezést,  volt szüreti bál, és  nyáron a strandröplabda . Mi van az 
egyesülettel? 
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-  Zsalakó Ernı-polgármester: A  mővelıdési háznál került betervezésre az ifjúság részére  
eszközbeszerzés is.  

 
- Bankics Krisztián:  A Malom felújítással kapcsolatban mi a helyzet?  
 
- Zsalakó Ernı-polgármester : be van tervezve a várható teljes költsége 10 millió forint, 

ebbıl 2 millió önrész és a bevételi oldalon 8 millió forint pályázati támogatás. Érdemes 
lenne  még a Mővelıdési házat is felújítani, akadálymentesíteni, rámpával, ajtók 
cseréjével stb. komplex akadálymentesítéssel, a  mosdókat is.  

 
- Wittmann  Dezsı – mint  ügyrendi bizottság elnöke a bizottság javaslatát kívánja 

elıterjeszteni, amely a  Polgármester jogviszonyával kapcsolatos rendelkezésekrıl szól. 
Elmondja, hogy az idei évben nem kapnak sem 13. havi illetményt , sem kereset-
kiegészítést a polgármesterek, ezért került 1 havi illetmény betervezésre, amit javasol 
benn hagyni  és november végén egy összegben kifizetni a polgármesternek.  

 
-  Gobányi Sándor: Az egyesületek, civil szervezetek ügyét áttekintve kéri, hogy  egységes 

legyen a támogatás, áttekinti ezt az ügyet a testület, a  koncepciókor errıl volt szó. A 
támogatást igénylı civil szervezetek vezetıit meg lehetne kérdezni, hogy  fejtsék ki  a 
véleményüket , mondják el javaslatukat, ezt lehetne beilleszteni a költségvetés 
tervezetébe.  Felhasználáskor visszakérdezne a testület mindenkire vonatkoztatva.  
Megnyugtatónak tartja,  hogy a 10 millió Ft jelen van a Malom felújítására, de azért errıl 
kellene még döntést hozni.  

 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı a testület döntött a beruházás szükségességérıl, csak a 

pályázat beadásáról nem született döntés, most a pályázat teljes összegét tervezték be és a 
pályázaton visszanyerhetı támogatást.  

 
-  Gobányi Sándor : Jó lenne, ha szó szerint kerülne be az, hogy milyen célt tőznek ki? 

Legyen benne pontosan? Mi van akkor, ha kedvezıbb pályázati lehetıség kínálkozik az 
önkormányzati pályázatnál a felújításra, például ha egyesület pályázna a felújításra , 
tulajdont kap, vagy  átengedi a tulajdont az önkormányzat?  A 3. változat,  mi lesz, ha 
nem történik egyik sem, nem lesz pályázati lehetıség? Megkérdezi, hogy a  Dózsa- 
Borostyán- köz költsége 104 e Ft benne van-e költségvetésbe? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester: igen benne van a községgazdálkodás szakfeladatnál. 
 
-  Gobányi Sándor: A szociális segélyeknél, az  érdemi vitánál jó lenne látni  a  

felhasználást is.  
 
- Patakiné Kercsó Szilvia - körjegyzı  tájékoztatja a testületet, hogy új szabályozás lépett 

életbe, amirıl tájékoztató anyagot kaptak a testületi tagok, várhatóan a kiadási oldal 
összegénél átcsoportosítást kell végrehajtani.  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester  elmondja, hogy kb. 20 ember lesz jogosult RÁT-ra a 21 

járadékosból, bıvülni fog ezek rászorultak köre. Néhány fı lesz 35 év alatti képzésre 
kötelezett. Durván 20 fı foglalkoztatásával számolhatnak  90 napos munkaviszonnyal. 
Áprilistól két turnusban  8 – 7 ember kerülne bele ebbe folyamatosan. Közhasznú keret 
nem  nagyon lesz. Közfoglalkoztatási tervet kell készíteni, amit  év közben lehet  
módosítani. A  dologira forrást kell tervezni, mert az nem támogatják.  
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- Gobányi Sándor: Javasolja, hogy a  2008. évi szociális kiadások felhasználását nézze át a 

testület, kik voltak a szociális kiadások kedvezményezettjei. Hány ember kell, mi legyen 
a rendezés elve? Kinek van szüksége önkormányzati segélyre, kik voltak a döntésnek a 
kedvezményezettjei, ezt kellene áttekinteni. 

 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı elmondja, hogy a Mk.  tájékoztatást fog adni a 

közfoglalkozatási terv elkészítéséhez. Át lehet tekinteni a tavalyi évet, de ez nem 
befolyásolja a terv készítését, mivel az tájékoztatóban szereplı személyekkel tudnak majd 
számolni.  

 
- Wittmann Dezsı: ügyrendi és jogi bizottság javaslatát kívánja még elmondani a 

polgármesterrel kapcsolatban. Elmondja, hogy 2008. 12.31-ig adómentes volt a 
költségtérítés,  januártól viszont 15%-os adó terheli, amely  havonta 12200 Ft-os kiesést 
jelent a polgármester részére, ezt megtárgyalta a bizottság és javaslatot tesz ennek 
ellensúlyozásaként a polgármester illetményének havi 285 e Ft-ban történı 
megállapítására, amelynek függvényében emelkedne a költségtérítés összeg is. Ez  274 e 
Ft-ot jelent éves szinten. Elıterjesztés az ügyrendi bizottság nevében tette meg.   

 
- Gobányi Sándor: Megkérdezi, hogy pontosan hogyan változna ez a költségvetési soron?  

Ebben a tárgykörben javasolná az önálló napirendi pont keretében történı döntést.   
 
- Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı az  ügyrendi bizottság a javaslatát ismertette, amirıl a 

költségvetés elfogadása elıtt lenne jó dönteni, mivel érinti a költségvetést. Természetesen 
ez történhet a következı ülésen külön napirendi pont keretében is. 

 
-  Zsalakó Ernı - polgármester :  Javasolja, hogy amennyiben az egy havi illetmény 

kapcsán november végét említette a bizottság a kifizetésre, maradjon ez benne, és 
következı  ülésen mérlegeljen a testület, ha javasolják benne hagyni is, még késıbb is 
dönthet a testület a tényleges felhasználásáról .   

 
- Gobányi Sándor: Ezt szükségesnek és korrektnek tartja betervezni. Ha a döntést nem 

tudja meghozni a testület  a költségvetésig,  akkor elodázható, ezt tájékoztatásul elfogadja 
a költségvetés meghozatala elıtt önálló indítványként javasolja megtárgyalni a 
szokásoknak megfelelıen. 

 
-  Fonai Jenı: Úgy veszi észre, hogy Batéban az egyesületek egyre szaporodnak, de nem 

mindenki tolong  itt kérelemmel, van aki nem írta le a kérelmét sem. Ifjúsági egyesület 
nehezen mőködött. Szociális segély kérdésével kapcsolatban elmondja,  az éves 
költségvetés tetemes része ez, ez közel 20 millió forintos kiadás. Felújításoknál 2 millió 
Ft van csak járdánál, de melyikhez van ez tervezve? Fı utcai járda?.Ha ez csak önerı, 
akkor jó. Ezt  10 milliós hitel felvétellel lehet  megvalósítani. Ha a 2 millió Ft  a Fı utcára 
lett tervezve, akkor azzal  egyetért.  

 
- Zsalakó Ernı - polgármester : Tájékoztatja mégegyszer a testületet, hogy a Malomra 

tervezett összeg  az a beruházási összeg teljes összege, amelybıl 2 millió  Ft az önerı.  A 
járdát kisebb pályázatokból lehetne megvalósítani, a Fı utcára terveztük ezt.  Szociális 
célú dolgok rendszeres ellátások többsége  jegyzıi hatáskörben utaltak. Ennek van 
bevételi oldala is,  az állam megfinanszírozza nagy részét. 
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-  Bözsöny András:  Úgy tudja, hogy az ifjúsági egyesület papírjai nincsenek még  rendben.  
A falunapot elkerülte mindenki, erre  600 e Ft lett betervezve, de egyáltalán akarja –e ezt 
a testület? Van játszótérre is betervezve minden évben, de mégse történik semmi. A 
konditerem sikeresen üzemel 11 fıvel napi szinten edzés van, ez mőködhetne a 
Sportegyesület keretein belül is, vagy egyéb sportcélok keretén belül is lehetne ezt 
megvalósítani? Megkérdezi, hogy az értékpapír maradvány az milyen befektetésbıl 
származik, biztonságos lekötés? 

 
-  Zsalakó Ernı-polgármester Az értékpapírt mindig tıkegarantáltat vesznek,   ami 

megtakarítást hoz. Ha az  Ifjúsági egyesület még nem adott le hivatalos iratokat, ezt jó 
lenne hivatalossá tenni. Játszótérre van tervezve kisebb összege, de ezt igazán pályázattal 
tudná a testület minden igénynek megfelelıen elkészíteni, megvalósítani.  Önerıt kell 
ehhez tervezni. Konditeremnél  minimális fenntartás van, fa tüzelés van, villany költség 
jelentéktelen. Eszközbıvítésre lehetne talán találni valamilyen forrást.  Egyéb készletnél 
lehet rá forrást találni a sportcéloknál.  

 
- Bözsöny András: Javasolja, hogy amennyiben nem lesz játszótérre pályázati pénz, akkor 

az önkormányzat  az év zártával   költse el a testület az erre szánt  300 e Ft-ot, ebbıl is 
lehetne minden évben 1-1 játékot vásárolni. 

 
-   Zsalakó Ernı-polgármester:  A  civilek is kezdeményezhetnek. A falunapi hagyományt 

kellene folytatni továbbra is. Programot úgy kell összeállítani, hogy teljesíthetı legyen.  
 
- Bözsöny András: Úgy gondolja, hogy aki ott volt a Falunapon  jól érezte magát, de a 

visszhang nem volt jó még sem.  
 
- Bankics Krisztián: Játszótér bıvítést csak vásárolt termékekbıl lehetne megvalósítani, 

vagy esetleg   fa termékek vásárolna a testület  és azt bevizsgáltatná. Melyik lenne 
olcsóbb?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester: Sajnos ez sokba kerülne  és ráadásul a  köztéri játékok 

elhelyezése is nagyobb felelısség. 
 
-  Gobányi Sándor : A  játszótér építésének nincs törvényi elıírása. Bözsöny képviselıt 

támogatja, hogy  minden évben betervezi az önkormányzat és  nem csinálja meg, akkor 
legalább ezen összegbıl legyen meg két hinta, 2 mászókás hinta vásárolva.  Pályázati 
oldalról nézve, akkor  a semmi is  már kb. 3 millió Ft-ba kerül. Évente valamennyit ki 
lehet szorítani erre, akár lépésrıl  - lépésre is lehet fejlıdni. A megvalósítás módját kell 
keresni.  

 
- Bankics Krisztián: A Falunapon a sportolási lehetıség jó volt, pl. strand röplabda , foci ez 

megvalósítható továbbra is.  Az Esély és a nyugdíjas klub is legyen, de  külön kellene 
venni egy idısebbeknek szóló, és külön a kisebb gyerekeknek szóló mősort.  Letet, hogy 
ez költségekbe kevesebb lehetne. 

 
-  Bözsöny András -  Tavaly volt falunapi pályázat, most nem lehetne pályázni erre. 
 
- Zsalakó Ernı-polgármester: az idén nem lát rá esélyt, hogy beadják.  
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- Gobányi Sándor: van egy nagy kör aki itt  aktív a falunapon. Helyi civil egyesületeknek 
fel kellene tenni a kérdést, hogy legyen-e ilyen? Így akár meg lehetne nyilatkoztatni  kb. 
100 fıt errıl.  Megjegyzi, hogy a fiatalok egyesülete nem nyújtott be igényt, továbbá a 
sportegyesület csak számokat nyújtott be, nem igényt. Jó lenne látni, hogy milyen 
feladatot akar megvalósítani a  minıségi sport, és  a tömegsport területén.  Jelenleg csak 
egy egyesületnek az igénye van jelen ez a Közmővelıdési Egyesület. 

 
-   Zsalakó Ernı-polgármester elmondja, hogy a sport egyesület minden évben beszámol a 

tevékenységérıl, tudjuk, hogy mit tesznek.  
 
- Gobányi Sándor:  Legyen leírva, hogy mit akarnak csinálni és   mire kérnek támogatást? 
 
-  Patakiné Kercsó Szilvia-körjegyzı : Javasolja, hogy számoljanak el az egyesületek a 

kapott pénzrıl, ez az elıterjesztésbe is bele van foglalva. Rendeletbe  legyen felcímkézve 
ez. Aki nem adta be a kérelmét annak levelet kell írni, hogy tegye meg még a rendelet 
elfogadásáig. 

 
-   Gobányi Sándor: Az eredeti elszámolási dátumot tartja jónak, ideje korán ezeknek meg 

kell  fogalmazódni. Egy egyesülettel van csak  megállapodása a testületnek eddig – 
sportegyesület - , hogy hogyan finanszírozza az önkormányzat, erıs ember is ebben 
mőködik, ez a határozat már szerinte  túlhaladta korát , ezért jó lenne ezt egységes 
szerkezetbe foglalni. 

 
-  Fonai Jenı: Falunap  akár a délutáni kezdéssel is megvalósítható lenne.  
 
- Horváth Ernı- CKÖ elnöke: Egyesületeknek írjon  a testület, hogy adjanak be kérelmet  

ezzel egyetért, kívánságokat írják le, számoljanak el. A jövıben is csak 1 fı kaphat  
szociális segélyt egy családban?  

 
- Zsalakó Ernı-polgármester:  többen kaphatnak egy családon belül most majd támogatást. 

Amennyiben nincs több kérdés, akkor ezt a napirendi pontot javasolja lezárni.   
 
 

3. Zselici Lámpások Egyesület  támogatási  kérelme: 
Elıadó:Zsalakó Ernı-polgármester   

 
 - Zsalakó. Ernı-polgármester  tájékoztatja a testületet a kérelemrıl, amely Baténak 
kb.  76 e Ft-ot jelent.  Javasolja ezt megfontolni és inkább 500 e Ft – elıleget adni  a 
felvett hitel kamatára, amit évvégén vissza adhatna az egyesület. Javasolja, hogy 
lakosságarányosan számolja ki az egyesület a  Batéra  jutó hitel összegét. Úgy tudja,  
hogy  25 millió forintot vett fel az egyesület és ennek a  kamata az önkormányzatokra 
hárul, ezt kérik megfinanszírozni. 

    
- Gobányi Sándor -  jó ötletnek tartja ezt. 
  
- Zsalakó Ernı-polgármester :  javasolja, hogy az Egyesület a  Batéra  esı hitel összegrıl 

tájékoztassa a testületet és a fizetés módjáról utána döntsön a testület . 
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
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 2/2009./II.4./ sz.Baté Önkormányzat határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Zselici Lámpások Egyesületét megkeresi, hogy 
tájékoztatást adjon a kérelméhez a Baté községre jutó Egyesület által felvett mőködési hitel 
összegérıl. Ezen tájékoztatás után dönt a finanszírozás formájáról.  
 
Határidı. Azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
 

4. Taszári Általános Iskola Közoktatási Esélyegyenlıségi tervérıl:  
Elıadó: Zsalakó Ernı-polgármester 
 
 - Zsalakó Ernı-polgármester javaslatot tesz a terv elfogadására, amit elızıleg 
áttanulmányozott, néhány helyen javított.  

  
 

 
 Baté Önkormányzat Képviselı-testülete 8 igen egyhangú szavazattal az alábbi határozatot 
hozza:  
 
 3/2009./II.4./ sz.Baté Önkormányzat határozat:  
 
Baté Önkormányzat Képviselı-testülete a Taszár-Baté-Kaposhomok- Kaposkeresztúr- Fonó-
Gölle Közoktatási Intézményfenntartó Társulás 2009-2013 Közoktatási Esélyegyenlıségi 
Tervét elfogadja.  
 
Határidı: azonnal 
Felelıs: polgármester 
 
A polgármester zárt ülést rendel el a testület így folytatja tovább a munkáját.  
 
 

K.m.f. 
 
 
Zsalakó Ernı                                                                            Patakiné Kercsó Szilvia 
Polgármester                                                                             körjegyzı 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 9 

 


